

Disclaimer

March 2023

tinexta
innovation hub

1. English version

This website is made available to the public by Euroquality SAS for the purpose of providing access to information regarding the company and its related projects. Every effort is made to ensure that the information provided on this site is accurate and up-to-date. If an error is brought to our attention, we strive to correct it as soon as possible. However, we disclaim all liability for direct or indirect damages of any kind resulting from the use or inability to use this information, including errors, omissions, misleading statements, inconsistencies, or advice provided on this website.

The content of the website and its related documents are provided for informational purposes only and are intended to be used for research, reference, and private study purposes. We cannot be held responsible for information provided by third parties for which we are not responsible and cannot guarantee the accuracy of information on websites that we do not manage. The inclusion of a hypertext link should not be interpreted as an endorsement by us of the website to which it points.

With regard to official legal acts that may be submitted to or mentioned on this website, only official journals shall be deemed authoritative. The information published on this site is of a general nature and does not take into account the specific circumstances of any particular person or entity. This site may contain links to external websites over which we have no control and for which we disclaim any responsibility.

The information published on this site does not constitute professional or legal advice intended for the general public or for individuals or entities. If you require specific advice, you should always consult a qualified professional. We cannot guarantee that our service will not be interrupted or affected by technical errors, and we disclaim any liability for inaccuracies resulting from technical or other problems.

2. Avertissement (version Française)

Le présent site web est mis à disposition du public par Euroquality SAS, dans le but de faciliter l'accès aux informations concernant l'entreprise et ses projets connexes. Toutes les mesures sont prises afin de garantir que les informations figurant sur ce site sont exactes et à jour. Si une erreur est portée à notre attention, nous nous efforçons de la corriger dans les meilleurs délais. Cependant, nous déclinons toute responsabilité en cas de dommages directs ou indirects, de quelque nature que ce soit, résultant de l'utilisation ou de l'impossibilité d'utiliser ces informations, notamment en cas d'erreurs, d'omissions, de déclarations trompeuses, d'incohérences ou de conseils fournis sur ce site web.

Le contenu du site web et les documents qui y sont liés sont fournis à titre informatif et sont destinés à être utilisés uniquement à des fins de recherche, de référence et d'étude privée. Nous ne saurions être tenus responsables des informations fournies par des tiers pour lesquelles nous ne sommes pas responsables et ne pouvons garantir l'exactitude des informations sur les sites web que nous ne gérons pas. L'inclusion d'un lien hypertexte ne doit en aucun cas être interprétée comme une approbation de notre part du site web sur lequel il pointe.

En ce qui concerne les actes juridiques officiels qui peuvent être soumis à ou mentionnés sur ce site web, seuls les journaux officiels font foi. Les informations publiées sur ce site sont d'ordre général et ne tiennent pas compte des circonstances particulières de toute personne ou entité en particulier. Ce site peut contenir des liens vers des sites web extérieurs sur lesquels nous n'exerçons aucun contrôle et pour lesquels nous déclinons toute responsabilité.

Les informations publiées sur ce site ne constituent en aucun cas un avis professionnel ou juridique destiné au grand public ou à des personnes physiques ou morales. Si vous avez besoin de conseils spécifiques, vous devez toujours consulter un professionnel dûment qualifié. Nous ne pouvons garantir que notre service ne sera pas interrompu ou affecté par des erreurs techniques et nous déclinons toute responsabilité en cas d'inexactitudes résultant de problèmes techniques ou autres.